
Protokół Nr VII/19

z obrad VII sesji Rady Miasta Siemiatycze,
która odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Siemiatycze

w dniu 26 marca 2019 roku

Obrady VII sesji Rady Miasta Siemiatycze rozpoczęły się o godzinie 13:00, zakończyły zaś
o godzinie 14:45. 

W obradach VII sesji na stan 15 radnych uczestniczyło 13, według załączonej do protokołu
listy obecności (Załącznik Nr 1).

Radni obecni na VII sesji:

1 Witold Berski
2 Melania Grygoruk
3 Jan Hyndza
4 Katarzyna Jarocka
5 Jerzy Korowicki
6 Antoni Kosieradzki 
7 Igor Mironkiewicz
8 Katarzyna Nayda
9 Paweł Onieszczuk
10 Jerzy Roszczenko
11 Łukasz Rybałtowski
12 Igor Śnieżko
13 Agnieszka Monika Zalewska

Radni nieobecni na VII sesji:
1. Marek Bogucki

2. Marcin Usakiewicz

W obradach VII sesji Rady Miasta Siemiatycze uczestniczyli także:

1 Piotr Siniakowicz – Burmistrz Miasta Siemiatycze
2 Henryk Czmut – Zastępca Burmistrza Miasta
3 Elżbieta Rakszawa - Sekretarz Miasta
4 Elżbieta Boguszewska – Skarbnik Miasta

oraz pozostali goście zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności (Załącznik Nr 2).

Do punktu 1 – otwarcie obrad.

Obrady  VII  sesji  Rady  Miasta  Siemiatycze  w  dniu  26  marca  2019  r.  otworzyła
Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Agnieszka  Monika  Zalewska,  która  na  wstępie  powitała
wszystkich przybyłych na VII sesję Rady Miasta. 

Do punktu 2 – przedstawienie porządku obrad.

1 otwarcie obrad,

2 przedstawienie porządku obrad,



3 przyjęcie protokołu z obrad  VI sesji Rady Miasta,

4 sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami,

5 podjęcie  uchwały  w  sprawie   przyjęcia   Programu  opieki  nad  zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Siemiatycze
w 2019 roku,

6 podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 r.,

7 podjęcie uchwały zmieniająca uchwalę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy
Finansowej Miasta Siemiatycze na lata 2019 - 2022 wraz z prognozą kwoty długu i
spłat zobowiązań na lata 2019 – 2035,

8 podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  rocznego  sprawozdania  finansowego
instytucji kultury za 2018 r.,

9 podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi,

10 podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi,

11 podjęcie  uchwały  w  sprawie  wstępnej  lokalizacji  nowych  przystanków
komunikacyjnych,

12 przedstawienie sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Miasta Siemiatycze z
organizacjami  pozarządowymi  i  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność
pożytku publicznego w 2018 roku,

13 przedstawienie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2018
rok,

14 przedstawienie  sprawozdania  z  realizacji  Miejskiego  Programu  Przeciwdziałania
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w 2018 roku,

15 przedstawienie sprawozdania z realizacji Programu aktywności lokalnej za 2018 r.,

16 przedstawienie sprawozdania z realizacji programu rewitalizacji Miasta Siemiatycze
za 2018 r.,

17 przedstawienie  informacji  o  realizacji  działań  z  zakresu  profilaktyki  uzależnień
realizowanej w mieście Siemiatycze w 2019 roku,

18 wolne wnioski,

19  zakończenie obrad.

Do punktu 3 – przyjęcie protokołów z obrad  VI sesji Rady Miasta.

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z VI sesji Rady Miasta wyłożony jest na
stoliku  protokolanta  i  jeżeli  do  końca obrad  nie  wpłynął  do  niego uwagi  uzna  się  go  za
przyjęty. 

Do punktu 4 – sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami.

Burmistrz przestawił sprawozdanie, które stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.



Do punktu 5 - podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia  Programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Siemiatycze w
2019 roku.

Przewodnicząca Rady poinformowała, że uchwałą została omówiona na komisji, zapytała czy
radni zgłaszają jakieś pytani do uchwały?

Radni pytań nie zgłosili.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie  przyjęcia
Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na
terenie  miasta  Siemiatycze  w  2019  roku.  Przewodnicząca  Rady  poprosiła  radnych  aby
zadeklarowali  czy  są  „za”,  „przeciw”  czy  „wstrzymują  się  od  głosu”  poprzez  wybór
odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”
2 Grygoruk Melania „za”
3 Hyndza Jan „za”
4 Jarocka Katarzyna „za”
5 Korowicki Jerzy „za”
6 Kosieradzki Antoni „za”
7 Mironkiewicz Igor „za”
8 Nayda Katarzyna „za”
9 Onieszczuk Paweł „za”
10 Roszczenko Jerzy „za”
11 Rybałtowski Łukasz „za”
12 Śnieżko Igor „za”
13 Zalewska Agnieszka „za”

13 „za”
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr VII/33/19 –Załącznik Nr 4

Do punktu 6 - podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 r.

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o omówienie uchwały.

Pani Skarbnik powiedziała, że zwiększenia w planie dochodów są na  kwotę 631 773 zł, z 
czego:
1) 208 500 zł - refundacja środków z Urzędu Marszałkowskiego za zrealizowany projekt w
roku 2018 "Czyste powietrze nad Siemiatyczami - wymiana kotłów c.o." - środki miały być
zrefundowane w roku 2018.
2) 81 000 zł - zwiększenie planowanego dofinansowania w związku z wnioskiem złożonym
do Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego na dofinansowanie budowy drogi ul.  Kosynierów,
Fieldorfa i Brzóski.
3) 342 273 zł - zwiększenie subwencji ogólnej, zgodnie z decyzją Ministra Finansów z 26
lutego 2019 r.
2.  Zmniejszenie w planie dochodów o kwotę 19 078 zł  - zmniejszenie dotacji  celowej na
zadania  bieżące  z  zakresu  "Posiłek  w  szkole  i  w  domu",  zgodnie  z  decyzją  Wojewody
Podlaskiego zadanie realizowane przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej.



3. Zwiększenia w planie wydatków o kwotę 824 142 zł, w tym:
1) 387 000 zł - w tym: kwota 50 000 zł - dotyczy zwiększenia wydatków na
remont  dróg  oraz  kwota  337  000  zł  -  zadań  inwestycyjnych  -  226  000  zł  zwiększenie
wydatków udziału własnego i udziału zewnętrznego w wysokości 81 000 zł. na inwestycje pn.
„Przebudowa ul. Kosynierów i ul. Fieldorfa od ul. Ks. St. Brzóski w Siemiatyczach" oraz
kwota 30 000 wprowadzenie nowego zadania pn. "przebudowa mostu wraz z jazem w ciągu
ul. Sportowej".
2) 10 000 zł - zwiększenie wydatków na usługi związane z obsługą Rady Miasta.
3) 10 000 zł - przywrócenie zadania inwestycyjnego pn. "Zakup i montaż "Witaczy„".
4) 20 000 zł - zwiększenie wydatków na usługi związane z pozostałą działalnością miasta.
5) 157 125 zł - zwiększenie wydatków na dzieci z orzeczoną grupą o niepełnosprawności w
przedszkolach,  szkołach  podstawowych  i  gimnazjum  w  związku  z  otrzymanym  nowym
podziałem subwencji ogólnej.
6) 50 017 zł - zwiększenie wydatków na oświetlenie ulic miejskich.
7)  190  000  zł  -  w  tym:  kwota  70  000  zł  dotyczy  zwiększenia  wydatków  bieżących  na
materiały  i  usługi  oraz  kwota  120  000  zł  -  dotyczy  wprowadzenia  nowych  zadań
inwestycyjnych pn. "Budowa altany wraz z towarzyszącą infrastrukturą przy Domu Rycerza"
- projekt realizowany z budżetu obywatelskiego kwota - 40 000 zł, "Siemiatycki Inkubator
Przedsiębiorczości" – 50 000 zł oraz „Budowa instalacji wykorzystującej OZE w budynkach
użyteczności publicznej" - 30 000 zł.

Plan  Dochodów po dokonanych zmianach 75 355 812 zł,  dochody bieżące  52 861 866 zł,
dochody majątkowe 22 493 946 zł.
Plan  wydatków  po  dokonanych  zmianach  przedstawia  się  następująco:  79 355 812  zł,
wydatków bieżących 51 941 812 zł, wydatków majątkowych 27 000 414 zł.

Przewodnicząca Rady zapytała czy radni zgłaszają jakieś pytani do uchwały?
Radni pytań nie zgłosili.
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie  zmian w
budżecie miasta na 2019 r. Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są
„za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na
tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”
2 Grygoruk Melania „za”
3 Hyndza Jan „za”
4 Jarocka Katarzyna „za”
5 Korowicki Jerzy „za”
6 Kosieradzki Antoni „za”
7 Mironkiewicz Igor „za”
8 Nayda Katarzyna „za”
9 Onieszczuk Paweł „za”
10 Roszczenko Jerzy „za”
11 Rybałtowski Łukasz „za”
12 Śnieżko Igor „za”
13 Zalewska Agnieszka „za”

13 „za”



Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr VII/34/19 –Załącznik Nr 5

Do punktu 7 - podjęcie uchwały zmieniająca uchwalę w sprawie uchwalenia Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Siemiatycze na lata 2019 - 2022 wraz z prognozą kwoty
długu i spłat zobowiązań na lata 2019 – 2035.

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o omówienie uchwały.

Pani  Skarbnik powiedziała,  że do końca marca jest  zobowiązana przekazać  RIO aktualną
WPF w zakresie dochodów i wydatków  wykonanych za 2018 r. Projekt uchwały dotyczy
uaktualnienia  wydatków  i  dochodów  2018  r.  oraz  uaktualnienia  roku  2019,  włącznie  ze
zmianami podjętymi na dzisiejszej sesji  w latach 2020 -2035 WPF pozostaje na poziomie
projektu.

Przewodnicząca Rady zapytała czy radni zgłaszają jakieś pytani do uchwały?
Radni pytań nie zgłosili.
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie  zmian w
budżecie miasta na 2019 r. Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są
„za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na
tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”
2 Grygoruk Melania „za”
3 Hyndza Jan „za”
4 Jarocka Katarzyna „za”
5 Korowicki Jerzy „za”
6 Kosieradzki Antoni „za”
7 Mironkiewicz Igor „za”
8 Nayda Katarzyna „za”
9 Onieszczuk Paweł „za”
10 Roszczenko Jerzy „za”
11 Rybałtowski Łukasz „za”
12 Śnieżko Igor „za”
13 Zalewska Agnieszka „za”

13 „za”
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr VII/35/19 –Załącznik Nr 6
 
Do  punktu  8  -  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  rocznego  sprawozdania
finansowego instytucji kultury za 2018 r.

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o omówienie uchwały.

Pani  Skarbnik  powiedziała,  ze  na  komisji  zapoznała  radnych z  bilansami  Siemiatyckiego
Ośrodka Kultury i Miejskiej Biblioteki Publicznej, powiedziała, że dzisiaj przedstawi treść
uchwały. Treść uchwały wraz z załącznikami stanowi załącznik do protokołu.
Przewodnicząca Rady zapytała czy radni zgłaszają jakieś pytani do uchwały?



Radni pytań nie zgłosili.
Przewodnicząca  Rady  zarządziła  głosowanie  nad  podjęciem  uchwały  w  sprawie
zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultury za 2018 r.

Przewodnicząca  Rady  poprosiła  radnych  aby  zadeklarowali  czy  są  „za”,  „przeciw”  czy
„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”
2 Grygoruk Melania „za”
3 Hyndza Jan „za”
4 Jarocka Katarzyna „za”
5 Korowicki Jerzy „za”
6 Kosieradzki Antoni „za”
7 Mironkiewicz Igor „za”
8 Nayda Katarzyna „za”
9 Onieszczuk Paweł „za”
10 Roszczenko Jerzy „za”
11 Rybałtowski Łukasz „za”
12 Śnieżko Igor „za”
13 Zalewska Agnieszka „za”

13 „za”
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr VII/36/19 –Załącznik Nr 6

Do punktu 9 –podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenie skargi na dyrektora Przedszkola
Nr 1

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i
Petycji-radną Katarzynę Jarocką.

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, ze komisja skupiła się wyłącznie na aspekcie prawnym
tej skargi. Przewodnicząca Komisji dodała, ze nie ma żadnych uregulowań prawnych które by
określały ilość  personelu zatrudnionego na kuchni  w stosunku do liczny dzieci  czy ilości
przygotowywanych posiłków. W związku z powyższym Komisja wnioskuje do Rady Miasta o
uznanie skargi za bezzasadną.

Przewodnicząca Komisji dodała, że pełna opinia Komisji stanowi uzasadnienie do uchwały. 
Przewodnicząca Rady zapytała czy radni zgłaszają jakieś pytani do uchwały?
Radni pytań nie zgłosili.
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenie
skargi na dyrektora Przedszkola Nr 1 z uznaniem skargi za bezzasadną, Przewodnicząca Rady
poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu”
poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”
2 Grygoruk Melania „za”



3 Hyndza Jan „za”
4 Jarocka Katarzyna „za”
5 Korowicki Jerzy „za”
6 Kosieradzki Antoni „za”
7 Mironkiewicz Igor „za”
8 Nayda Katarzyna „za”
9 Onieszczuk Paweł „za”
10 Roszczenko Jerzy „za”
11 Rybałtowski Łukasz „za”
12 Śnieżko Igor „za”
13 Zalewska Agnieszka „za”

13 „za”
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr VII/37/19 –Załącznik Nr 7

Do punktu 10 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta.

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i
Petycji-radną Katarzynę Jarocką.

Przewodnicząca  Komisji  powiedziała,  że  Komisja  nie  stwierdza  znamion  przekroczenia
uprawnień  ani  znamion  mobbingu  o  których  jest  mowa w przedstawionych skargach.  W
związku  z  powyższym  Komisja  uznaje  skargę  za  bezzasadną.  Przewodnicząca  Komisji
powiedziała, że na komisji została przedstawiona pełna opinia Komisji Skarg, Wniosków i
Petycji i zostanie ona zamieszczona w BIP jako uzasadnienie do uchwały.
Przewodnicząca Rady zapytała czy radni zgłaszają jakieś pytani do uchwały?
Radni pytań nie zgłosili.
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie  rozpatrzenie
skargi na dyrektora Przedszkola Nr 1 z uznaniem skargi za bezzasadną, Przewodnicząca Rady
poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu”
poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”
2 Grygoruk Melania „za”
3 Hyndza Jan „za”
4 Jarocka Katarzyna „za”
5 Korowicki Jerzy „za”
6 Kosieradzki Antoni „za”
7 Mironkiewicz Igor „za”
8 Nayda Katarzyna „za”
9 Onieszczuk Paweł „za”
10 Roszczenko Jerzy „za”
11 Rybałtowski Łukasz „za”
12 Śnieżko Igor „za”
13 Zalewska Agnieszka „za”

13 „za”
Uchwała została podjęta jednogłośnie.



Uchwała Nr VII/38/19 –Załącznik Nr 8

Do punktu 11 - podjęcie uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji nowych przystanków 
komunikacyjnych.

Przewodnicząca  Rady  powiedziała,  że  uchwała  została  omówiona  przez  Panią  Agatę
Androsiuk.
Przewodnicząca Rady zapytała czy radni zgłaszają jakieś pytani do uchwały?
Radni pytań nie zgłosili.
Przewodnicząca  Rady  zarządziła  głosowanie  nad  podjęciem uchwały  w  spawie  wstępnej
lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych., Przewodnicząca Rady poprosiła radnych
aby zadeklarowali  czy są  „za”,  „przeciw” czy „wstrzymują się  od głosu”  poprzez  wybór
odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”
2 Grygoruk Melania „za”
3 Hyndza Jan „za”
4 Jarocka Katarzyna „za”
5 Korowicki Jerzy „za”
6 Kosieradzki Antoni „za”
7 Mironkiewicz Igor „wstrzymał się”
8 Nayda Katarzyna „za”
9 Onieszczuk Paweł „za”
10 Roszczenko Jerzy „za”
11 Rybałtowski Łukasz „za”
12 Śnieżko Igor „za”
13 Zalewska Agnieszka „za”

12 „za”
1 „wstrzymał się”

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr VII/38/19 –Załącznik Nr 8

Do punktu 12 - przedstawienie sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Miasta
Siemiatycze  z  organizacjami  pozarządowymi  i  innymi  podmiotami  prowadzącymi
działalność pożytku publicznego w 2018 roku.

Przewodnicząca  Rady  powiedziała,  że  sprawozdanie  zostało  przedstawione  na  komisji  i
będzie stanowiło załącznik do protokołu, zostało też zamieszczone na BIP Urzędu Miasta.

Do punktu 13 - przedstawienie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania
rodziny za 2018 rok.

Przewodnicząca  Rady  powiedziała,  że  sprawozdanie  zostało  przedstawione  na  komisji  i
będzie stanowiło załącznik do protokołu, zostało też zamieszczone na BIP Urzędu Miasta.



Do  punktu  14  -  przedstawienie  sprawozdania  z  realizacji  Miejskiego  Programu
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w
2018 roku.

Przewodnicząca  Rady  powiedziała,  że  sprawozdanie  zostało  przedstawione  na  komisji  i
będzie stanowiło załącznik do protokołu, zostało też zamieszczone na BIP Urzędu Miasta.

Do punktu 15 - przedstawienie sprawozdania z realizacji Programu aktywności lokalnej
za 2018 r.

Przewodnicząca  Rady  powiedziała,  że  sprawozdanie  zostało  przedstawione  na  komisji  i
będzie stanowiło załącznik do protokołu, zostało też zamieszczone na BIP Urzędu Miasta.

Do punktu 16 - przedstawienie sprawozdania z realizacji programu rewitalizacji Miasta
Siemiatycze za 2018 r.

Przewodnicząca  Rady  powiedziała,  że  sprawozdanie  zostało  przedstawione  na  komisji  i
będzie stanowiło załącznik do protokołu, zostało też zamieszczone na BIP Urzędu Miasta.

Do punktu 17 -  przedstawienie informacji  o  realizacji  działań z zakresu profilaktyki
uzależnień realizowanej w mieście Siemiatycze w 2019 roku.

Przewodnicząca  Rady  powiedziała,  że  sprawozdanie  zostało  przedstawione  na  komisji  i
będzie stanowiło załącznik do protokołu, zostało też zamieszczone na BIP Urzędu Miasta.

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minut przerwy.

Do punktu 18 – wolne wnioski.

W wolnych wnioskach głos zabrali:

- Radny Hyndza zapytał o to czy wiosną będzie remont wiatraka? Radny poruszył też kwestię
transformtora przy Przedszkolu Nr 3, powiedział, że plac przy przedszkolu jest bardzo ładnie
zagospodarowany , a ten transformator został zaniedbany, radny zapytał kto jest właścicielem
placu na którym on się znajduje i czy można coś z tym zrobić? Radny zapytał o to jakie są
perspektywy  oczyszczenia  rzeki  Kamionki,  do  kogo  należy  oczyszczenie  rzeki?  Radny
zapytał o to do kogo należy nasadzenie drzewek, powiedział, że część nowo posadzonych jest
już połamana.

 Radny zapytał czy w najbliższym czasie planowana jest modernizacja oczyszczalni ścieków.

-  Przewodnicząca  Rady  zapytała,  czy  szkoły  i  przedszkola  w  naszym  mieście  będą
strajkowały?

- Radny Kosieradzki poruszył temat niedrożnej studzienki przed mostem na ulicy Żwirki i
Wigury, powiedział, że dobrze byłoby cos z nią zrobić. Radny poruszył temat uzupełnienia
asfaltu również na tej samej ulicy. Radny powiedział, że na skrzyżowaniu ulicy Kościuszki z
ulicą Żwirki  i  Wigury jest  duża dziura.  Radny dodał,  że  na ulicy Gilewskiego jest  spore
wyżłobienie asfaltu, ponieważ spływają tam wody opadowe. 

-  Radny Onieszczuk poruszył  temat  ulicy  Żeromskiego  powiedział,  że  jadąc  od ulicy  11
Listopada w stronę dawnego wysypiska, w miejscu gdzie kończy się asfalt po prawej stronie
jest zapadnięta droga, radny dodał, że może być to niebezpieczne, radny zapytał czy nie ma
gwarancji na tą drogę bo była ona stosunkowo niedawno kładziona.



Radny zapytał o to jakie byłyby koszty wprowadzenia bezpłatnej komunikacji miejskiej dla
wszystkich  mieszkańców,  radny  zapytał  o  to  czy  mamy  jakąś  informację  jakie  dochody
przynosi sprzedaż biletów. W dużej części z komunikacji miejskiej korzystają seniorzy, którzy
posiadają bezpłatne przejazdy w związku z kartą seniora. 

Radny Onieszczuk podziękował Prezesowi PK oraz Burmistrzowi za tak niską podwyżkę za
wywóz nieczystości. Radny dodał, że w gminach ościennych podwyżki były znacznie wyższe
(np. w Brańsku 100% podwyżki). 

- Radny Śnieżko powiedział, że interpelacje powinny być zgłaszane pisemnie, ponieważ taki
zapis jest w ustawie. Radny powiedział,  że zgłosił  na piśmie interpelację w sprawie trasy
komunikacji miejskiej, jak widać z dobrym skutkiem. Radny powiedział, że mieszkańcy ulicy
Kasztanowej zgłosili konieczność zamontowania progów zwalniających, radny powiedział, że
taka  interpelacja  została  złożona  dzisiaj  na  piśmie.  Radny  dodał,  że  zasadne  jest
umiejscowienie progu na tej ulicy ponieważ ulica Kasztanowa jest dość gęsto zabudowana i
nie wszyscy kierowcy stosują się do wymaganych ograniczeń prędkości. Radny dodał,  że
progi  zwalniające  są  dość  kontrowersyjne  i  my  wszyscy  jako  kierowcy  nie  lubimy tych
progów, ale bezpieczeństwo jest ważniejsze.

-  Radna Jarocka powiedziała,  że wpłynęła do radnych interpelacja mieszkańca w sprawie
ustawienia progu zwalniającego na ulicy Spacerowej gdzie dochodziło do wypadków, radna
zapytała, czy zasadne jest ustawienie tam progu?

- Radny Berski  poruszył temat drogi  krajowej Nr 19,  zapytał czy wiadomo coś na temat
remontu DK 19, radny dodał, że ostatnio były wykonywane jakieś pomiary. 

- Radny Berski zwrócił się do przedstawiciela Spółdzielni Mieszkaniowej z zapytaniem czy
będzie robiona przebudowa zjazdu zza Biedronki na ulicę 11 Listopada.

- Radny Berski podziękował w imieniu pracowników PZMOT za załatwienie sprawy.

- Radny Korowicki poruszył temat oczyszczania dróg, a szczególnie poboczy i lasów, radny
zaproponował wspólne społeczne oczyszczanie lasów.

Radny zapytał o to czy coś wiadomo o remoncie ulicy Słowiczyńskiej. Radny zapytał o to w
jaki sposób zostanie zagospodarowany muł z zalewów? Radny zapytał o to do kogo należy
teren między barem Wodnik a Ujęciem Wody, radny stwierdził, że tworzy się tam wysypisko
śmieci i należałoby to posprzątać.

Kiedy zostanie rozebrany „leżący mariot” na ulicy Armii Krajowej?

- Radny Rybałtowski poruszył temat karty rodziny 5+, powiedział, że w tej naszej karcie jest
ograniczony  termin  ważności  (rok).  Co  roku  trzeba  odnawiać  kartę,  często  mieszkańcy
zapominają o składaniu wniosku. Nie wiem czy karty seniora też mają datę waznosci.

- Radny Śnieżko powiedział, że szybko postępują prace przy budowie basenu. Radny zapytał
czy coś już wiadomo o inwestycjach, które miały pojawić się w naszym mieście, tzn. Purella
Foods i elektrociepławi.

- Radny Roszczenko zapytał o kompleksową modernizację energetyczną Szkoły Podstawowej
Nr 3, zapytał o to czy został złożony wniosek o dofinansowanie tej inwestycji, jeśli tak to czy
coś wiemy na ten temat.

- Radna Grygoruk w imieniu mieszkańców bloków 4 i 6 przy ulicy Legionów Piłsudskiego
zgłosiła potrzebę przebudowy chodnika biegnącego wzdłuż parkingu. Radna dodała,  ze w
pewnym miejscu chodnik jest nie do przejścia, szczególnie dla osób o kulach czy matek z
wózkiem, trzeba wejść na ulicę.



Burmistrz  odnosząc  się  do  pytania  Wiceprzewodniczącego  Rady  powiedział,  że  wiatrak
zostanie odnowiony najprawdopodobniej jeszcze w tym roku, zostało zlecone to firmie, która
naprawy dokona nową technologią.

Burmistrz odnosząc się do pytania Wiceprzewodniczącego Rady odpowiedział,  że godzinę
przed  sesją  rozmawiał  z  nowym  kierownikiem  zakładu  energetycznego  i  temat  został
przekazany. Burmistrz dodał, ze teren na którym znajduje się transformator należy do miasta i
częściowo zostanie zagospodarowany pod potrzeby przedszkola.

Burmistrz odnosząc się do pytania Wiceprzewodniczącego Rady powiedział, że jeśli chodzi o
nowe nasadzenia to są one objęte gwarancją i będą uzupełniane. 

Burmistrz odnosząc się do pytania Wiceprzewodniczącego Rady powiedział, ze jeśli chodzi o
modernizację  oczyszczalni  to  jest  robione  wszystko  żeby pozyskać  środki  zewnętrzne  na
modernizację. 

Prezes  Przedsiębiorstwa  Komunalnego  dodał,  że  wszyscy  jesteśmy  świadomi,  ze  istnieje
potrzeba  modernizacji  oczyszczalni.  Spółka  opracowała  3  koncepcje  modernizacji,  od
najbardziej kosztownych do najniższej. Trzeba będzie ewentualnie tej jesieni, kiedy zakłady
przetwórstwa  owocowo-  warzywnego  mają  najwięcej  pracy,  zastosować  więcej  środków
chemicznych, żeby nie było uciążliwości zapachowych w mieście.

Burmistrz dodał, że Prezes Spółki i Urząd Miasta staramy się znaleźć środki na modernizację
oczyszczalni. 

-  Burmistrz  odnosząc  się  do  pytania Przewodniczącej  Rady powiedział,  że  jeśli  chodzi  o
strajk nauczycieli to nasze szkoły przystąpią do strajku.

- Burmistrz odnosząc się informacji radnego Onieszczuka powiedział, że zapadlina zostanie
naprawiona. 

Burmistrz  odnosząc  się  do  pytania  radnego  Onieszczuka  powiedział,  że  jeśli  chodzi  o
darmową komunikację, to ogłaszając przetarg spółka przystępująca do przetargu kalkuluje
sobie cenę biorąc pod uwagę sprzedaż biletów. Burmistrz dodał, że najbardziej zainteresowani
darmowymi przejazdami są seniorzy, a oni korzystają z nich dzięki karcie seniora.

Burmistrz odnosząc się do pytania radnego Onieszczuka w sprawie śmieci powiedział,  że
nakładane są na nas różne obowiązki, spółka inwestuje m.in. nowy samochód, dodatkowo
doszedł koszt monitorowania wysypiska. 

-  Burmistrz  odnosząc  się  do  pytania  radnego  Śnieżko  w  sprawie  progów  zwalniających
powiedział, że najprawdopodobniej taki próg zostanie jeszcze w tym roku zainstalowany.

- Burmistrz odnosząc się do pytania radnej Jarockiej w sprawie progu zwalniającego na ulicy
Spacerowej powiedział, że ciężko będzie go zainstalować, ponieważ ten próg jest pod górkę.
Zimą jest problem z ruszeniem pod górkę, więc raczej takiego pozwolenia nie otrzymamy.

- Burmistrz odnosząc się do pytania radnego Berskiego w sprawie DK 19 powiedział,  ze
GDDKiA nas nie informuje o swoich pracach.

- Burmistrz odnosząc się do pytania radnego Korowickiego w sprawie oczyszczania poboczy
powiedział, ze w czasie kampanii taka akcja była robiona i można ją kontynuować. 

- Burmistrz odnosząc się do pytania radnego Korowickiego w sprawie ulicy Słowiczyńskiej
odpowiedział, ze Starostwo zwróciło się o dofinansowanie tej drogi i wyraziłem taką opinię,
że jesteśmy zainteresowani. 

-  Burmistrz  odnosząc  się  do  pytania  radnego  Korowickiego  w  sprawie  mułu  z  zalewów
odpowiedział, ze zostanie on wyrównany, tak było robione do tej pory.



- Burmistrz odnosząc się do pytania radnego Korowickiego w sprawie własności terenu obok
Wodnika, powiedział, ze trzeba będzie to sprawdzić (jest tam kilku właścicieli).

- Burmistrz odnosząc się do pytania radnego Korowickiego w sprawie rozbiórki budynku
powiedział,  ze  na  wiosnę  zostanie  ten  budynek rozebrany jak  również  budynek  na  ulicy
Pałacowej. 

-  Burmistrz  odnosząc  się  do  pytania  radnego  Rybałtowskiego  w  sprawie  ważności  karty
rodziny 5+ i karty seniora, powiedział, ze jeśli chodzi o kartę seniora to seniorem jest już się
do końca życia,  natomiast  przy  karcie  rodziny 5+ uprawnienia w pewnym momencie  się
kończą, dzieci dorastają, usamodzielniają się, Burmistrz dodał, ze można jedynie zastanowić
się nad wydłużeniem.

-  Burmistrza  odnosząc  się  do  pytania  radnego  Śnieżko  w  sprawie  firmy  Purella  Foods
powiedział,  że jutro będzie miał spotkanie z prezesem firmy i być może na kolejnej sesji
będzie miał już jakieś konkretne informacje do przekazania.

Odnosząc się do elektrociepłowni Eneris Burmistrz powiedział, że wszystko idzie w dobrym
kierunku, ale gdyby zaszły jakieś zmiany to mamy też plan B. 

- Burmistrz odnosząc się do pytania radnego Roszczenko powiedział, że wniosek jest nadal
rozpatrywany.

- Burmistrz odnosząc się do pytania radnej Grygoruk w sprawie chodnika na ulicy Legionów
Piłsudskiego powiedział, że ten chodnik znajduje się w centrum miasta i trzeba będzie w tym
roku położyć nowy chodnik w tym miejscu.

- Radny Korowicki  zapytał o to czy przedszkola będą też uczestniczyć w strajku? Radny
zapytał też o to czy zostanie zapewniona jakaś opieka dzieciom w placówkach, czy rodzice
będą musieli zająć się dziećmi?

-  Dyrektor  Szkoły  Podstawowej  Nr  3  odpowiedziała,  że  nie  wszyscy  pracownicy  będą
strajkowali  zatem  jakaś  opieka  w  szkołach  będzie.  Dyrektor  dodała,  ze  nie  ma  jeszcze
informacji  ile  osób  będzie  strajkowało.  Dodała,  że  jak  już  będzie  informacja,  ze  strajk
dochodzi do skutku, zostanie wystosowane pismo do rodziców z prośbą o zatrzymanie dzieci
w  domu  w  miarę  możliwości.  Dyrektor  powiedziała,  że  trwają  jeszcze  rozmowy  i  jest
nadzieja że strajk nie dojdzie do skutku. 

- Radny Berski poprosił przedstawiciela Spółdzielni mieszkaniowej o wypowiedzenie się na
temat wyjazdu na ulice 11 Listopada. 

- Przedstawiciel Spółdzielni powiedział, że całkowita przebudowa tej drogi planowana jest na
2020 rok.

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu powiatowemu:

- radny Żabiński powiedział  ze na poprzedniej sesji  rady powiatu była poruszana kwestia
ulicy Słowiczyńskiej, bardzo się cieszy że Burmistrz wyraził chęć współpracy w tej sprawie.
Radny powiedział,  ze  Klub radnych SPW złożył  wniosek w 2017 r.  o  przebudowę ulicy
Słowiczyńskie i Kościuszki. Radny dodał, ze dzięki współpracy z radnymi miejskimi zostały
zebrane podpisy popierające remont ulicy Słowiczyńskiej.  Radny zwrócił się z prośbą do
radnych, o poparcie przebudowy tej ulicy.

-  Burmistrz  powiedział,  ze  na  17  radnych  z  powiatu  Siemiatyckiego  10  radnych  jest  z
Siemiatycz. Dodał, ze trzeba wziąć się w garść i nie patrzeć na żadne podziały polityczne.
Burmistrz dodał, ze od Miasta wymaga się pomocy, natomiast nikt nie chce dołożyć nam do
basenu, z którego będą korzystali mieszkańcy powiatu. 



- Dyrektor MOSiR (radny powiatowy) powiedział,  ze na komisji przed radą powiatu były
podane kwoty jakie trzeba będzie przeznaczyć na ulicę Słowiczyńska i zarówno Starosta jak i
Wicestarosta stoją na stanowisku, że gmina w której wykonywana jest inwestycja powinna
dokładać się do tej drogi, w tym wypadku Miasto Siemiatycze. Radny powiatowy dodał, ze
jeżeli jest dofinansowanie  z Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych plus po
połowie  samorząd  powiatowy  i  samorząd  gminny.  Powiat  remont  drogi  warunkuje
sprawdzeniem  stanu  technicznego  i  niezależnej  opinii  kanalizacji  w  tej  ulicy.  Radny
powiatowy dodał, ze na komisji Pan Starosta obiecał, ze będzie ubiegał się o dofinansowanie
do remontu ulicy Słowiczyńskiej w 2020 roku.

-  Radny  Berski  powiedział,  że  Starostwo  od  długiego  czasu  obiecuje  że  remont  ulicy
Słowiczyńskiej będzie w następnym roku.

-  Radny  powiatowy  powiedział,  ze  nie  jest  w  Zarządzie  Powiatu  i  tylko  przekazuje
stanowisko Zarządu, chociaż nie jest do tego uprawniony. Radny dodał, że zależy mu również
na tym żeby ta droga została zrobiona.

-  Radny  Roszczenko  poprosił  radnych  powiatowych  o  zwrócenie  się  na  sesji  o  naprawę
powierzchni wjazdu i parkingu przy cmentarzu komunalnym.

-  Radny  powiatowy  powiedział,  ze  w  związku  z  tym  że  na  sesji  nie  można  zgłaszać
interpelacji to może obiecać, że złoży taką interpelację na piśmie niezależnie od sesji.

 

 Do punktu 11 - zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Rady Miasta w dniu 26 marca 2019 r. 
Przewodnicząca Rady zamknęła obrady o godz. 14:45.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Przewodniczący Rady Miasta

Monika Mazur Agnieszka Monika Zalewska
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